

2011年公共英语考试一级复习资料(2) PDF转换可能丢失图片或格式，建议阅读原文

https://www.100test.com/kao_ti2020/645/2021_2022_2011_E5_B9_B4_E5_85_AC_c88_645210.htm

以下是百考试题公共英语站整理的2011年公共英语考试一级复习资料(2)，希望考生能够认真备考。 Unit 2 可做选词填空题如下：

1. In my opinion online life in the future is simply inescapable. 2. Education plays a very important role in everybody ' s life. 3. People are predicting that education will be much cheaper in the future because of Internet access to information. 4. Today there is a “ library ” in our house and it is available 24 hours a day.

可做单项选择的如下：

1. Not long ago we used to go to the library every time we needed information and spent hours searching for the right sources. 2.

Technology is taking over those interactions and introducing us to a whole new approach of learning. 3. In addition, there is no time limitation so students can repeat exercises as many times as they need. 4. Students don ' t have to struggle in order to register for the classes they like.

可做翻译的如下：

1. We go to school because we want to know more about the world around us and at the same time extend our horizons of thinking. 我们之所以求学是因为我们想更多地了解有关我们周围的世界,与此同时,开阔我们的眼界. 2.

The typical classroom used to be the place where teachers and students were working and exploring the wonderful world

knowledge together, but now everything has changed. 以往传统的课堂是老师和学生共同进行教与学,探索奇妙世界知识的地方,然而,现在一切都变了. 3. 因特网不仅仅是一个强大的信息供应

源，而且使我们节省时间和金钱。Internet is not only a strong information resource, but it helps us to save time and money as well.

4. Learning via the Internet is a new style that many people believe is more successful than the conventional form of teaching. 通过互联网学习是一种新的方式,许多人认为它比传统的教学方式更有效. 相关推荐：[#0000ff>2011年公共英语考试一级复习资料\(1\)](#)
更多推荐：[#0000ff>2011年公共英语考试单项填空高分攻略汇总](#)
[#0000ff>2011年公共英语等级考试基本语法系列辅导](#)
[#0000ff>2011年全国英语等级考试句型讲解汇总](#) 100Test 下载
频道开通，各类考试题目直接下载。详细请访问
www.100test.com